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ŠOKUJÍCÍ SVĚDECTVÍ PRACOVNICE
MINISTERSTVA ZDRAVOTNICTVÍ & TAJNÉ
NAHRÁVKY Z NEMOCNIC (1. část) (VIDEO
13min, CZ Titl + Přepis)
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USA: Americká vládní pracovnice, vrchní sestra v jedné nemocnici, sdílí svoje svědectví a tajné
nahrávky z nemocnice a odhaluje skutečné nebezpeční covid injekcí. Více v první části této série od
Projektu Veritas.

Zdroj

Přepis:

Jodi: Jmenuji se Jodi O’Malleyová. Jsem registrovaná vrchní sestra.

James O’Keefe: Zaprvé, vaši nemocnici vede HHS (ministerstvo zdravotnictví), ano?

Jodi: Pracuji pro ministerstvo zdravotnictví a sociálních služeb u pobočky Indican Health Service pro
původní americké obyvatele.

James O’Keefe: Tohle jsou vládní pracovníci.

Jodi: Ano.

~ Záběry z nemocnice ~

 

Alicia Priimack: Pracujeme pro vládu… chci říct, že se musíme řídit…

Jodi: Já vím, to je další věc. Nevím, jak dlouho tady ještě budu.

Alicia Priimack: Ty pokyny a protokoly tady…

Jodi: Já vím.

~ Zpět u rozhovoru~

James O’Keefe: Přichází pokyny přímo od federální vlády?

Jodi: Ano.
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~ Záběry z nemocnice ~

 

Dr. Gonzálesová: Problém je, že nedělají studie. Lidé, kteří to měli a lidé, kteří byli očkovaní…
nedělají žádné testy na protilátky.

Jodi: Teď máte tohoto muže na pokoji č. 4, který v úterý dostal druhou dávku vakcíny a pak trpěl
dušností… Jeho hladiny BNP jsou teď zvýšené, to stejné hladiny d-dimerů, ALT. Všechny jeho hladiny
jaterních enzymů jsou zvýšené. Jeho PT-INR je zvýšené.

Dr. Gonzálesová: Nejspíše má myokarditidu.

Jodi: Ano!

Dr. Gonzálesová: Tohle vše je hovadina. Tu myokarditidu má nejspíše kvůli vakcíně. Ale oni z toho
vakcínu vinit nebudou.

Jodi: A víš co, on má povinnost to ohlásit, ne? Stalo se to, kdy? 60 dní poté? Pokud něco uvidíte?

Dr. Gonzálesová: Musí to ohlásit.

Jodi: Ale kolik lidí to ohlašuje?

Dr. Gonzálesová: Neohlašují to.

Jodi: Přesně.

Dr. Gonzálesová: Protože to chtějí zamést pod koberec.

~ Zpět u rozhovoru~

 

James O’Keefe: O jakém pacientovi mluvila dr. Gonzálesová v této situaci?

Jodi: Mluvila o tom pacientovi, který měl městnavé srdeční selhání.

James O’Keefe: Městnavé srdeční selhání… a v případě toho pacienta to nebylo ohlášeno?

Jodi: Ne.

~ Záběry z nemocnice ~

 

Dr. Gonzálesová: Budu vás muset převést do jiné nemocnice. Tady nemáme kardiology. A to, co se
vám rozvíjí, je městnavé srdeční selhání. Dobře? A… a to není dobré. Nevím, odkud se to bere. 29.
července jste měl první covid vakcínu. A 19. srpna jste měl druhou dávku. Nemáte covid. Ale máte
spoustu příznaků. A rozvíjí se vám městnavé srdeční selhání.



~ Zpět u rozhovoru~

 

James O’Keefe: Byly jiné případy, které neohlásili?

Jodi: Viděla jsem desítky lidí, kteří přišli s nepříznivou reakcí.

James O’Keefe: Byl mezi němi 15letý kluk s krevními sraženinami?

Jodi: Ano. Právě jsem zastupovala jinou sestru. Řekla mi: „Je tu s bilaterální plicní embolií, ale je v
pořádku.” Tak říkám: Dobře. Nebyl tedy na kyslíku nebo tak něco. Ptala jsem se: Byl očkován? A ona
říká: Já nevím. Podívala jsem se do zpráv a zjistila jsem, že byl. Na konci července dostal Pfizer
vakcínu a čekala ho druhá dávka. Tohle je v podstatě o 2-3 týdny později. „Nejpravděpodobněji
příčina hypoxie, neobvyklá plicní embolie v tomto věku. Nejasná příčina plicní embolie.” Neví, jak ji
získal.

James O’Keefe: Jak víme, nebo jak víte, že ty krevní sraženiny jsou výsledkem covid vakcíny?

Jodi: Protože tohle je 15letý kluk, s normální váhou a zdravý. Není žádný důvod, aby měl krevní
sraženiny.

~ Záběry z nemocnice ~

 

Deanna Paris: Je škoda, že neléčí lidi, tak jak by měli. Myslím si, že chtějí, aby lidé umírali.

Jodi: A kolik jste tady viděla očkovaných lidí…

Deanna: S vedlejšími účinky? Hodně lidí.

Jodi: Hodně?!

Deanna: Také jste to viděla?

Jodi: Ano, ale kdo to hlásí do VAERSu?

Deanna: Nikdo, protože trvá půl hodiny tu zatracenou věc sepsat.

~ Zpět u rozhovoru~

 

James O’Keefe: Na webu CDC se píše, že je po vás vyžadováno, abyste hlásili nepříznivé události po
očkování. Je v nemocnici nařízení, aby se tyto komplikace hlásily?

Jodi: Nikdy nebylo vydáno žádné nařízení týkající se ohlašování. S touto vakcínou jsme v třetí fázi
klinického testování. V třetí fázi klinického testování obvykle shromažďujete data. Zodpovědnost
všech je, aby se ta data shromažďovala a ohlašovala. A pokud ta data neshromažďujeme a nehlásíme,
jak pak můžeme říct, že tohle je bezpečné a schválené k použití?



~ Záběry z nemocnice ~

Jodi: Jak to, že jsme po 18 měsících neviděli žádný výzkum? Nepřijde vám to podezřelé?

Dr. Gonzálesová: Ano, je to podezřelé.

Jodi: Je to hodně podezřelé.

Dr. McGee: Není to tak, že by nebyl proveden, ale nebyl publikován.

Dr. Gonzálesová: Nejspíše nebyl proveden, protože vláda nechce ukázat, že ta zatracená vakcína je
plná sraček.

~ Zpět u rozhovoru~

 

James O’Keefe: Co myslí tím „plná sraček”?

Jodi: Nedělá to, k čemu je určená.

James O’Keefe: A co v tom videu říká dr. McGee?

Jodi: Snaží se tu vakcínu obhajovat.

James O’Keefe: Proč?

Jodi: Protože to je jeho názor. Jeho názor je – nechte se očkovat, je to věda. Pokud ji všichni
dostaneme, tohle vše bude u konce.

~ Záběry z nemocnice ~

 

Jodi: To je snůška nesmyslů.

Registrovaná sestra: Je to hovadina. Už mám toho až po krk. Takže co uděláme… protože jsme
uvnitř… přemýšlela jsem o tom.

Jodi: Co uděláme?

Registrovaná sestra: Nevím, ale je toho tolik, co chci sdílet.

Jodi: Tolik? Jak to uděláme?

Registrovaná sestra: Znáte Projekt Veritas?

~ Zpět u rozhovoru~

 

James O’Keefe: Proč jste se rozhodla o tom promluvit? Není to něco, co by spousta lidí udělala. Bojí
se, mají strach.



Jodi: Co mě k tomu přimělo bylo, když jsem jeden večer byla zdravltní vedoucí, a jedna z mých
kolegyň si vzala vakcínu… nechtěla si ji vzít. Celou tuto pandemii pracovala na JIP. V podstatě to
bylo covid oddělení.

~ Záběry z nemocnice ~

 

Jodi: Je to vážně smutné. Právě se vrátila z operace. Asi před dvěma týdny, a pak… dostala první
dávku vakcínu poté, co přežila celou tuto pandemii.

Pacientka 28. 8. 2021 zemřela.

~ Zpět u rozhovoru~

 

Jodi (*pláče*): Nechtěla si ji vzít. Nechtěla si ji vzít kvůli svému náboženskému přesvědčení.
Přinutili ji k tomu. Nikdo… nikdo by neměl muset se rozhodovat mezi svým živobytím, „být součástí
týmu” v nemocnici, nebo… vzít si vakcínu. Teď jen nutíme lidi, aby si ji vzali. A pak jsou na ni reakce.
A pak máte léky, které se prokázaly jako efektivní a určitě nemají žádné nepříznivé reakce při jejich
vyzkoušení.

~ Záběry z nemocnice ~

 

Jodi: Mluvil s vámi dr. Bhagwan o předepisování ivermektinu pro tohoto pacienta?

Gayle Lundbergová: Tady to není dovoleno.

Jodi: Takže lékaři tady nemůžou předepisovat léky pro jiné použití?

Gayle Lundbergová: Ne na covid. Dělali to s hydroxychlorochinem, a bylo to vážně špatné. A tak to
nyní nedovolují.

Ona řekla: „Ano, podepsal bych se pod to, protože nemá žádné kontraindikace.” To řekla dr.
Bhagwanová?

Jodi: Ano.

Gayle Lundbergová: Nemám východisko. Říká se mi, že za žádných okolností to nemůžete používat
u někoho s covidem, pokud nechcete přijít o práci. – Nechci kvůli tomu přijít o práci.

Jodi: Zatraceně!

~ Zpět u rozhovoru ~

 

James O’Keefe: Přišli by o práci, kdyby vám dovolili tento lék používat.

Jodi: Ano, je to šílené. To, co tuto zemi sužuje, je duch strachu.



James O’Keefe: Máte strach?

Jodi: Je to moje kariéra. Takto pomáhám lidem. Ale mám strach? Neřekla bych nezbytně, že mám
strach, protože moje víra leží u Boha a ne člověka. Mám dvě starší děti, kteří už mají vlastní život, a
doma mám 12leté dítě, o které sama pečuji. Jaký člověk bych to byl, kdybych tohle vše věděla… tohle
je zlo… tohle je zlo na nejvyšší úrovni. Máte FDA, máte CDC, kteří nás mají chránit, ale spadají pod
vládu. Vše, co jsme prozatím udělali, není založeno na vědě.

James O’Keefe: Máte strach, že proti vám zaútočí?

Jodi: Ano. Jsem vládní pracovnice, vidíte nějaké další v mé pozici?

James O’Keefe: Ale svoji víru vkládáte v Boha.

Jodi: Amen.

Překlad: David Formánek


